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هشتگ

لزوم انتقال نمایشگاه ها به شهر آفتاب
شورایشــهرتهراندرســال83،مصوبهانتقال
نمایشگاههابهشهرآفتابرابهتصویبرساندوطبق
اینمصوبه،برگزاریتمامینمایشگاههابهجایمصلی
ونمایشگاهبینالمللیبایددرشهرآفتابانجامشود.
متأسفانهازهمانسالتاکنوناینمصوبهشورایشهر
مغفولماندهواجرانشدهاست؛حتیدردورهسابق
مدیریتشهریشهرآفتاببهمحلیمتروکهتبدیل
شد؛برهمیناساسشورایششمشهرتهراندرهمان
ابتداتأکیدویژهایبهاحیایشهرآفتابوبرگزاری
نمایشگاهها،علیالخصوصنمایشگاههایپرمخاطب
دراینمحلداشتهاست؛هرچندکهبهاینموضوع
همچنانتوسطدستگاههایمختلفکهمتولیبرگزاری
نمایشگاههاهستند،مخصوصاوزارتصمتتوجهی
نمیشود.درهمینرابطه،روزگذشتهمهدیپیرهادی،
رئیسکمیسیونخدماتشهریشورایشهرتهراندر
تذکریضمنتقدیرازبازرسیکلکشورجهتارسال
نامهبهرئیسجمهوردرتاریخ۲۵اردیبهشتسال۱۴۰۲
برایانتقالنمایشگاههابهشــهرآفتاب،گفت:این
موضوعمشکلاتمحیطزیستیوآلودگیهایزیادی
راایجادمیکندوجانشهروندانرابهخطرمیاندازد؛
بهطوریکهخودروهایامدادیدرترددبامشکلمواجه
میشوند؛ازرئیسجمهوردرخواستمیکنیمدراین

خصوصدستورعاجلدهد.

مکث

فراهمکردنزمینهکنشگری
نوجواناندرمساجد

نوجوانانرغبتیبرایحضوردرمســاجد
ندارند.اینتصور،واهیاســتومعتقدیم
بایدبســتریفراهمشــودتاکنشگری
اجتماعینوجواناندرمساجدرابپذیریم

ومجالیبهآنهاکهنسلتعاملیوکنشگریهستند،بدهیم.
مسجدیکیبهترینمکانهاوسالمترینفضاهاستکهدررشدو
تعالینوجوانانمؤثراستوازطریقمذاکراتیکهباسایرنهادها
داشتهایم،مقررشدبهصورتمنســجموبااستفادهازظرفیت
نهادهاییغیرازمجموعهشــهرداری،درآیندهنزدیکشاهد
حضورنوجواناندرمساجدبهصورتچشمگیریباشیم.یکی
ازموضوعات،نقشدادنبهمساجدمحوریدرمحلاتاستکه
بارایزنیآموزشوپرورشومدارسپیرامونیدربرپاییاردوها،
مسابقاتورزشیوآموزشهاخانوادگیصورتگرفتهتاهمه

اینموارددربسترمسجدانجامشوند.
همچنیــن17موضوعتعیینشــدهتــاخانوادههــاآموزش
چگونگــیانتقالمفاهیمدینــی،چگونگیارتبــاطبافضای
مجازی،ضرورتهایســننوجوانیوبلوغو...رابامحوریت
مســاجدفرابگیرندتانوجوانانبهصورتساختاریبامساجد
ارتباطبرقرارکــردهونقشجدیتریایفاکنند.درراســتای
اینرویکردازابتــدایتیرماهباهمافزاییآمــوزشوپرورش
شهرتهراناردوگاههایباهنروشــهیدچمرانهرروزمیزبان
1200دانشآموزدختروپسربودندکهبهواسطهوبامحوریت
مساجدایناردوهابرگزارشدند.اســتقبالازاینبرنامهخوب
بودوتا8شــهریورهمادامهخواهدداشت.همچنین30هزار
نفرازنوجواناندربســترفعالیتهایغنیسازیاوقاتفراغت
تابستانبامحوریتمساجدوهمکاریآموزشوپرورشحضور
فعالدارند.پسازاتمامفصلتابستانازابتدایمهرماهتاپایان
اسفندطیتفاهمنامهایباآموزشوپرورشبرایمدارسشهر
تهران،حدود150هزاردانشآموزدربرنامهآرمان2بامحوریت
نوجوانانشرکتمیکنندواینبرنامههاباعثحضورجدیتر

دربسترمسجدخواهدشد.
*رئیسمرکزفعالیتهایدینیشهرداریتهران

ابهامات ایمنی بازار تهران
مدیرعاملسازمانآتشنشانیدیروزگزارشیازوضعیتایمنیبازارتهراندرصحنشورایشهرارائهداد

فرنازمحمدزادهگزارش
روزنامهنگار

آتشسوزیبازارتهران،حادثهایکههرچندوقتیکباردر

گوشهایازاینمحلقدیمیوفرسودهشهراتفاقمیافتدو
بحرانآفرینمیشود.اخیرانیزآتشسوزیدرتیمچهکفاشان
اتفاقافتادهوحادثهرخدادهدراینمحل،برایباردیگرموضوع
انتقالبازاربهنقطهدیگریازتهرانراداغکردهاست؛هرچند
کهرئیسشورایشهرتهران،اینموضوعراغیرمنطقیخوانده

است.مهدیچمرانروزگذشــتهدرجمعخبرنگارانگفت:
»ســاختمانهایبازارقابلانتقالنیستند.فعالیتهاییکه
درونبازارانجاممیشوندبهگونهایبایدساماندهیشوندکه
برایخریدوفروشهایمردمآمادهباشند،اماآنچهبهعنوان
انبارهایبازارمورداستفادهقرارمیگیرندوکالاهاازآنجابه

سایرشهرهاارسالمیشوندضرورتینداردومیتواندازبازار
منتقلشوند.«پسازآتشسوزیاخیردربازارتهران،پرونده
آتشسوزیهایپیاپیاینبازاربهصحنشورایشهرتهران
آمدواینبارنیزشوراییها،بررسیاینموضوعرادردستورکار

خودقراردادند.

۵دوشنبه دوشنبه 3030 مرداد  مرداد 14021402- شماره - شماره ۴88628862 دوشنبه دوشنبه 3030 مرداد  مرداد 14021402- شماره - شماره 88628862
رفع یک تخلف بزرگ در یک مجتمع 33گانه

محمدامین سالاری پور، شهردار منطقه 16: مجتمع های ۳۳ گانه ای در سطح منطقه وجود دارند که تخلفاتی 
در این مجتمع ها صورت گرفته و بخش هایی که قرار بوده پارکینگ باشند، به عنوان مغازه مورد استفاده قرار 

گرفته اند که رأی ماده 1۰۰ را برای رفع این تخلفات خواهیم گرفت.

6رام قطار اورهال شده وارد خطوط مترو می شود
مســعود درســتی، مدیر عامل شــرکت بهره برداری متروی تهــران و حومه: اورهــال واگن های متــرو مطابق با 
برنامه ریزی  در حال انجام است و تا مهر ماه، 6 رام قطار دیگر اورهال شده و وارد خط خواهند شد. همچنین 

تا پایان سال دست کم 1۲ رام ACدیگر نیز اورهال شده و وارد مدار می شوند.

تسهیلات مالی برای سفر اربعین
مجید باقــری، رئیس کمیته منابع انســانی ســتاد اربعین شــهرداری تهران: برای اینکه ســفر اربعیــن کارکنان 
شهرداری تسهیل شود، به هر کدام از کارکنان شهرداری که قصد شرکت در زیارت اربعین را دارند، تسهیلات 

۹میلیون تومانی می دهیم. این تسهیلات بدون بهره است و برگشت آن دو  ماه تنفس دارد. 

فعالیت سامانه حمل ونقل معلولان و جانبازان در 6نقطه از شهر
علیرضا زاکانی، شهردار تهران: قرار بر این است که خدمت بزرگی به معلولان ارائه شود و در این مورد به اعضای 
شورا توضیح خواهیم داد. این خدمت بزرگ شامل افزایش تعداد خودروهای ناوگان و تنوع ایستگاه هاست. 

ما به جای یک نقطه، 6نقطه را برای خدمت رسانی به معلولان و جانبازان در سطح شهر پیش بینی کرده ایم.

گزارشکارامروزحجتالاسلاموالمسلمینعلیرضاشیرنژاد*یادداشت

مهم ترین اقدامات مدیریت شــهری،کف مناطق رخ می دهد و 
همشهری در پی مطالبه گری از شــهرداری های مناطق است تا 
مشخص شود هر منطقه در هر روز چه اقدامی انجام داده است.

منطقه 

امــروز در راســتای بازدید از محــلات منطقه یک، بیســت وپنجمین 1
بازدید محلــی را از محلــه ولنجک با حضــور معتمدان محلــه انجام 
دادم و در پایــان طی جلســه ای با حضــور نخبگان و فعــالان محلی، 
موضوعات مرتبط با مدیریت شهری مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

سیدمهدی صباغ

منطقه 

به مناسبت روز جهانی عکاسی، در نشست هم اندیشی منطقه، با 9
حضور اعضای شورای شــهر و مدیران فرهنگی شهر شرکت کردم. 
این نشســت در مجموعه فرهنگی- هنــری برج آزادی برگزار شــد و 
عکاسان در آن، چالش ها و محدودیت هایی را که در زمینه عکاسی 

در فضای شهری با آن مواجه هستند، مطرح کردند.

محمدرحیم مرتضوی

منطقه 

دیروز از ساعات اولیه بامداد با تعدادی از مدیران منطقه ۵ به استان 5
ایلام رفتیم و ضمن دیدار با نماینده ولی فقیه در استان ایلام، استاندار 
ایلام، معاون عمران اســتانداری، مدیر پایانه مرزی مهران و مدیر مرز 
زرباطیه عراق و همچنین همکاران و خادمین راه حرم به بررسی آخرین 

اقدامات و ارائه گزارش های لازم به مدیران استانی پرداختیم.

احسان شریفی

منطقه 

جلســه مشــترکی بــا مدیــرکل پشــتیبانی و طــرح توســعه مجلــس 12
داشــتم و یکی از تصمیم گیری های مهم جلســه این بود که حصار 
کارگاهی ضلــع جنوب و شــرق مجلــس جمــع آوری و معابــر به نفع 

مردم آزادسازی شود.

وحید رضا انارکی محمدی

منطقه 

در پنجمین نشســت کمیته ایمنــی و کالبــدی با محوریــت ارزیابی 18
وضعیت گودهای پرخطر و ســاختمان های ناایمن محلات شرکت 
کردم و تصمیماتی در این خصوص گرفته شد که امیدوارم شاهد 

ایمن سازی  محلات باشیم.

محمد جواد خسروی

منطقه 

با توجه به اهمیــت موضوعات درآمــدی، دیروز در جلســاتی که در 3
شهرداری تهران و منطقه برگزار شد، شرکت کردم و به موضوعات 
مربــوط بــه مطالبــات منطقــه۳ از ســازمان ها، نهادهــا و ارگان های 

دولتی رسیدگی شد.

حمید جوانی

منطقه 

جلســه  ای در مورد بررســی وضعیت تخلفات ســاختمانی داشتم و 11
در همین راستا اعلام کردم تا 1۲واحد ملک متخلف پس از بازدید 

کارشناسان پلمب شوند.

سید محمد موسوی

منطقه 

جلســه قــرارگاه فرهنگــی شــهید شــاطری، بــا موضــوع هماهنگــی 16
جاماندگان اربعین برگزار شــد که در آن شــرکت کــردم و محورهای 
پیاده راه هــای منطقــه 16در برنامــه جامانــدگان اربعیــن بررســی و 

نقطه گذاری ها انجام شد.

محمدامین سالاری پور

منطقه 

دیروز بــه همراه مدیــران شــهرداری منطقه 7 بــا خانــواده والامقام 7
شــهید »محمدعلی چرخــی« از ســاکنان منطقــه دیدار کــردم. این 
جانباز تازه درگذشته پس از سال ها تحمل درد و رنج ناشی از جنگ 

تحمیلی به دیار باقی شتافت.

نصرالله آبادیان

منطقه 

نشستی به منظور هم اندیشی با فرماندهان پدافند ارتش داشتم. 14
در این جلســه تصمیم گرفته شــد تا به منظور کاهش بــار ترافیکی 
حاصل از پروژه  شهید شوشتری و ایستگاه متروی محدوده ورزشگاه 

تختی، موضوع احداث میدان سوم خرداد پیگیری شود.

امیر یزدی

منطقه 

جلســه ای در خصــوص ســتاد بازآفرینــی بــا حضــور آقــای هدایت، 20
مدیرعامل سازمان نوسازی و اعضای ستاد برگزار کردیم.

رضا شنگی

منطقه 

در نشست مجمع مشــورتی و تخصصی محلات شهر تهران که در 2
منطقه برگزار شد، شرکت کردم. در این جلسه سیدمحمد آقامیری، 
عضو شــورای اســلامی شــهر تهران، معاونین، مدیران، شــهرداران 

نواحی ۹گانه و معتمدین محلات حضور داشتند.

مهدی صالحی

منطقه 

جلسه هماهنگی با مسئولان کمیته های قرارگاه طریق الحسین)ع( 10
را در ســاختمان مرکــزی منطقــه برگــزار کردیــم و در ایــن جلســه 
آخریــن وضعیــت ارســال کمک هــا و نیروهــای مردمــی و همچنین 
اعــزام همــکاران داوطلــب بــرای ارائــه خدمــت بــه زائــران حضرت 

اباعبدالحسین)ع( را مورد ارزیابی قرار دادیم.

مهدی اخ الصنایع

منطقه 

نشستی تخصصی با مدیر عامل شهر سالم شهرداری تهران داشتیم 6
که در آن درخواست ساکنان منطقه درباره فعالیت درمانگاه ها مطرح 
و بررسی شــد. همچنین در برنامه ســوگواره آیینی محرم که از سوی 

همکاران شهرداری در میدان آزادی برگزار می شود، شرکت کردم.

مرتضی روحانی

منطقه 

به همراه معاون هماهنگی و امور مناطق شهرداری تهران و مدیران 13
ارشد این معاونت از بازسازی و تغییر اراضی ساصد، بهسازی بافت 
فرسوده ناحیه یک و پروژه های تفریحی -گردشگری سرخه حصار 

بازدید کردم و آخرین وضعیت پیشرفت موارد مذکور بررسی شد.

هادی علی احمدی

منطقه 

در جلسه شورای معماری و شهرسازی منطقه شرکت کردم و بیش از 19
4۰پرونده بررسی و برای حل مشکلات شهروندان، راهکارهای قانونی 

طبق ضوابط و قوانین شهرسازی با حضور کارشناسان ارائه شد.

تورج فرهادی

منطقه 

دیروز در جلسه کمیته درآمد شرکت کردم و درخصوص راهکارهای 4
تامین منابع مالی و افزایش درآمد منطقه4 و ارتقای درآمد پایدار در 

راستای ارائه خدمات مطلوب تصمیم گیری شد.

علی اصغر کمالی زاده

منطقه 

روز گذشته بدرقه کاروان خادم الحسین در منطقه ما برگزار شد و با 17
حضور در این مراسم، نیروهای شهرداری منطقه را که برای خدمت، 

عازم کربلای معلی هستند، راهی کردیم.

رضا سیفی

منطقه 

روز گذشته در جلسه کنترل پروژه های عمرانی منطقه شرکت کردم 8
و آخرین وضعیت پیشرفت فیزیکی پروژه ها، پیگیری اقدامات انجام 

شده و میزان پروژه های در دست اجرا مورد بررسی قرار گرفت.

فاطمه تنهایی

منطقه 

روز یکشنبه در راســتای طرح نهضت آسفالت از وضعیت بهسازی 15
معابــر بازدید کــردم. رفع فرســودگی معابر نواحی منطقــه با پخش 

41هزار تن آسفالت در دستور کار قرار دارد.

محمد شیری

منطقه 

از اجــرای فــاز اول تصفیه خانه در بوســتان شــهید دســتواره بازدید 21
کردم. این پروژه در دستور کار همکاران منطقه۲1 قرار دارد تا تنش 

آبی این محدوده کمتر و آب مورد نیاز فضای سبز تامین شود.

رضا پوریافر

منطقه 

در حیــن بازدیــد از پروژه هــای هــای عمرانی متوجــه کمبود روشــنایی در 22
بوســتان های منطقه شــدم. برای همین اعلام کردم تا تعمیر و بازسازی 
شبکه روشنایی بوستان های سرو، کودک، شریف، غدیر، باغ نو، افرا و... و 
بهسازی آبنمای بوستان باغ نو و تجهیز مبلمان شهری در بلوار امیرکبیر و 
هوانیروز به عنوان ۲مسیر پرتردد شهروندان منطقه به سرعت انجام شود.

رضا شرفی

شــاخهغربیبزرگراهیــادگارامــام)ره(؛ابرپروژه
بزرگراهیکهبرایکاهشبــارترافیکغربتهران
یکضرورتبودوبایدپیشازاینهاعملیاتعمرانی
آنآغازمیشــد.هرچنددردورهگذشتهمدیریت
شهریبارهاازاجراییشــدنوفعالشدناینپروژه
خبرداد،امابهدلیلوجودمعارضــانبزرگیچون
ســولههایآموزشوپرورشوپادگانجی،اینامر
محققنشدوشهرداریدرتوافقبامعارضاننتوانست
موفقیتبهدستآورد.پسازآغازفعالیتمدیریت
شــهریدردورهجدید،عملیاتیشدنشاخهغربی
اینمحــوربزرگراهیکهکریدورشــمالی-جنوبی
غربتهرانمحســوبمیشد،دردســتورکارقرار
گرفتوجلساتباارتشوآموزشوپرورشووزارت
دفاعبرگزارودرنهایتمنجربــهامضایتوافقاتو
تفاهماتشد.شهرداریتهرانبااینکار،گامبزرگی

دربازکردنگــرهترافیکغربتهرانبرداشــتو
توسعهمحورهایبزرگراهیواتصالآنهابهیکدیگر
درراستایروانســازیترددوترافیکرادرکارنامه
عملکردخودماندگارکرد.براســاسآخریناخبار
منتشرشدهوآنطورکهسیدرحیممرتضوی،شهردار
منطقه9عنوانکرده:»مدتیپیش13سولهآموزش
وپرورشبهشهرداریواگذاروتحویلپیمانکارشد.
همچنین49هزارو181مترمربعاززمینهایپادگان
جیتوسطوزارتدفاعوپشتیبانینیروهایمسلح
دراختیارشهرداریتهرانقرارگرفتهوسردرورودی
پادگانجیدرقسمتشرقیازسمتمیدانهرمزان،
تخریبوفضابرایراهانــدازیکارگاهعمرانیفراهم
شدهاست.«پسیادماننروداینمحوربزرگراهیکه
دردورهگذشتهموردبیمهریوبیتوجهیمدیران
شهریقرارگرفتهبود،دررویدادهایشنبههایامید
وافتخارکلنگزنیآنانجامشد.پروژهایکهدر2فاز
اجراییوتاپایانسال1403بااتصالبهبزرگراههای
آزادگانوشهیدبروجردیو...رینگبزرگراهیغرب

تهرانراتکمیلمیکند.

سقوطدرختفرسودهوپوسیدهرویبانویجوان)جمیلهاسماعیلیان(سبب
جراحتویشد.اینحادثهدرمحلهمهرآبادجنوبی)منطقه9(اتفاقافتادو
براساسگفتههایهمسراینخانم)آقایچناری(جراحتهایواردهآنچنان
عمیقاستکهاودربخشمراقبتهایویژهبیمارستانضیائیانبستریشده
است.همچنینبراساساظهارنظرپزشکاناحتمالدارداینخانمازناحیه

کمرقطعنخاعشود.
ایننخستینحادثهاینیستکهبهدلیلسقوطدرختانپوسیدهوفرسوده
رخدادهوقطعاآخرینشــانهمنخواهدبود.برایجلوگیریازوقوعچنین
حوادثیکهدربرخیازمواردحتیجبرانناپذیرهستند،سازمانبوستانها
وفضایسبزشهرتهراناوایلســال1400طینامهایاسکندرختانرابه
مناطق22گانهابلاغکرد.درایننامهذکرشدهاست:»باتوجهبهاینکهبرخی
ازدرختاندرسطحشهرتهرانبهرغمظاهرسالمبهدلایلمختلف)بهویژه
نقشمیکروارگانیســمهانظیرقارچها(ازدرونپوسیدهاند)اصطلاحاپوک
]شدهاند[(وبراثرناپایداریجویاحتمالسقوطومخاطرات)جانیومالی(
رابههمراهدارند.لذادرراستایشناساییوبررسیوضعیتسلامتدرختان،
خواهشمنداستدستورفرماییدنسبتبهاســکن)توموگرافی(درختان
خطرآفرینوارزیابیخطرسقوطآنهادربرابرباد)بهمنظورتشخیصعلمی
ودقیقمعایبوآسیبهایاحتمالیبااستفادهازبرشهایمجازیوتصاویر
اکوستیکیوانجامتدابیرلازمجهتاحیایدرختان(اقداموپیشرفتامور

بهصورتمستمروماهانهبهاینسازماناعلامگردد.«
ابلاغیهایکهدردستورمناطققرارگرفت،اماهربارکهدرنقطهایازشهر
درختیقطعشد،طرفدارانبهظاهردوستارمحیطزیستبدونپرداختنبه
اصلماجراموضوعدرختکشیتوسطمدیریتشهررامطرحکردندوسبب
تشویشاذهانعمومیشدند؛درستمانندسناریوییکهدرخصوصقطع
کنده)تنهدرخت(پوسیدهخیابانشریعتیکههنرمندانمشغولحکاکی
تصویرمولانارویآنبودنــد،پیادهکردند.هنرمندانهنــگامکارمتوجه
پوسیدگیاینتنهدرختشــدندوعملاادامهکارامکانپذیرنبود.ازاینرو
کارمتوقفشدوشهرداریمنطقههماقدامبهقطعدرختکرد.البتهکهاین

کاردرراستایجلوگیریازسقوطآنانجامشد،اماافرادبهظاهردوستدار
طبیعتموضوعراوارونهجلوهدادندوقطعدرخترابدوناشارهبهپوسیدگی
بهتصویرزنارتباطدادند.مشــابهچنینسناریوسازیدربارهدرختکشی

توسطشهرداریتهرانکمنیست.
حالارســانههاییکهمدامدربرابرقطعدرختانقدعلــممیکردندوفریاد
صیانتازمحیطزیستسرمیدادند،چرادربرابرحادثهسقوطدرختروی
بانویجوانســکوتکردهاند؟چرامدامعملکردمدیریتشهریدرحوزه
فضایسبزرابهگونهایجلوهمیدهندکهگویاشهرداریتیشهبرداشتهتابه
ریشهدرختانشهربزند؟چهبسااگرجوسازیهایبیهودهودورازواقعیت
اینرسانههانبود،شهرداریدرفضایامنتریمیتوانستدرختانپوسیدهو
فرسودهراشناساییکندوقطعآنهاراانجامدهدودرازایشاندرختانجدیدی
بکارد؛کاریکههمگانشاهدانجامآندرمحورخیابانولیعصربودند.امروز
کسانیکهشهرداریتهرانرامتهمبهدرختکشیمیکنند،چگونهمیتوانند

باوجدانیآسودهازکنارحادثهمحلهمهرآبادجنوبیگذرکنند.

درختانپوسیده؛تهدیدیبرایشهروندان

ناصرامانی،عضوشــورایشــهرتهرانروز
گذشتهدرصحنشــوراگزارشمحلهگردی
خــودراازمحله»علیآبــادجنوبی«قرائت
کرد.اوگفت:محلهعلیآبادازنظرسرانههای
فضایسبزبهنظرخوباستوحدود13متر
ســرانهفضایســبزناحیهومحلهاســتو
7بوســتاندارد؛ولیبوستانهایمحلهمثل
اکثربوستانهایمحلههاییکهتاکنونرفتم
بنابهدلایلیمردمنمیتواننــدازآنهاخوب
اســتفادهکنندکهیکــیازآندلایل،وجود
دکلهایفشاربرقاستوبرخیهادرورود
بهاینبوستانهااحتیاطمیکنندومیگویند

ایندکلهابرایسلامتیشانضرردارد.دلیل
دومیکهازبوستانهایخوباینمحلهمثل
بوستانپهلوانانیابازیافتسابق،مردمخوب
نمیتواننداســتفادهکنند،بهدلیــلاتراقو
پرســهمعتادینمتجاهروکارتنخوابهاو

نبودامنیتاست.
اوادامهداد:درحوزهســرانهآموزشی،محله
تعدادیمدرسهخوبداردولی2دبیرستان
بزرگباظرفیت1600دانشآموز2سالاست
کهتوقیفوازآموزشوپرورشخلعیدشدهو
مأمنوپناهگاهمعتادانوکارتنخوابهاشده
کههمهپنجرههایشراجداکردهوبردهاندو

داخلســاختمانپرازنخاله،زبالهووسایلی
استکهشبهاباخودبهآنجامیبرند.

اینعضوشورایشهربابیاناینکهدرزمینه
نگهداشت،وضعیتمناســبنیست،گفت:
البتهعواملشــهرداریوکارکنــانناحیه
زحمتمیکشــند.بحثنظافتشهرچرخه
معیوبیپیداکردهاست؛مثلسطلهایزباله
مستهلکورهاشده،انباشتزبالهدراطراف
مخازن،آلودهبودنمخازن،شیرابههایاطراف

مخازنوجولانموشهادرسطحجویها.
امانیاضافهکرد:2شــهرکدرآنجامعضل
دارندکهیکیمجتمعمسکونیآسماناست

ویکزمینرهاشدهکنارشهرکآسمانکه
شهرداریدورهقبلدورآنرادیوارکشیده،
اماحالابهمخزنزبالهوشــبهاهمبهمحل
ترددواتراقمعتادینتبدیلشــدهاســت.
دیگریشهرککوکاکولاستکهمردمدراین
مجتمع4هزارمترمربعفضایسبزساختند،
ولیحالامیگویندنهآبداریمکهآببدهیم
ونهنیرویمتخصصداریم؛شــهرداریهم
میگویدشمامجتمعهستیدونمیتوانمبه

شماکمککنم.
اینعضوشــورایشــهرتهراناضافهکرد:
کلینیکسلیمدرآنجاساختهشدهامابهقدری

مراجعهکنندهداردکهکلینیــکپیادهرورا
محلنصبصندلیکردهوبایدشــهرداری
منطقه،همبرایســاماندهیکلینیکوهم

اطرافآنبرنامهایپیشبینیکند.
اوبااشــارهبهمحلهایبهنــامفهیمآباددر
علیآبادجنوبیگفت:دردورهگذشتهاملاک
مردمدراینمنطقهتملکشــدهوقراربوده
شهرداریدرآنجاطرحیاجراکندکهطرح
کانلمیکنشده،امااملاکمردمازطرحخارج
نشدهوبعضیازایناملاککهخریداریشده،
تخریبشــدهومحلناامنوتبدیلبهیک

فضایبیدفاعشهریشدهاست.

 رفع معارضان
ابرپروژه محور بزرگراهی

کریدورشمالی-جنوبیغربتهرانپسازسالهاعملیاتیشد

عکستزئینیاست

پیگیریمطالباتنمایندگانمردمازشهرداری
اعضایشورایشهرتهراندیروزدرقالبتذکرپیشازدستورنکاتیرا

نسبتبهعملکردشهرداریتهرانمطرحکردند

ایجادهلدینگگردشگریدرتهران؛بهزودی
روزگذشــتهاحمدعلوی،رئیسکمیتهگردشگری
شورایشــهرتهراندرتذکریبابیاناینکهقراربود
تشکیلمجموعهگردشگریتاپایانتابستانبهنتیجه
برسد،گفت:»قراربوداقداماتتحتعنوانهلدینگ
گردشگریدنبالشودوتابستاندرحالاتماماستو
هنوزاتفاقینیفتادهاست.بهتراستاموربهموقعانجام
شود؛بیشازنیمیازتابســتانازدسترفتهوبخش
کمیازآنباقیماندهاســت؛لذادرخواستمیکنیم
موضوعپیگیریوتعیینتکلیفشود.«درهمینرابطه
محمدامینتوکلیزاده،معــاونفرهنگی-اجتماعی
شهرداریتهرانبههمشــهریگفت:»جلساتیرابا
کمیسیونتخصصیگردشگریشوراباحضورشهردار
تهرانومجموعههایگردشگریتهرانماننداراضی
عباسآباد،دریاچهخلیجفــارس،برجمیلادو...برگزار
کردیم.نظرهایتخصصیهمگــیرادریافتکردیم
تابدانیمچگونهمصوبهشــورایشــهررااجراکنیم.
اعضایشورایشــهردراینجلساتمعتقدبودندکه
ایناقدام2مرحلهایانجامشود؛یعنیابتداهلدینگ
گردشگریراایجادکنیموظرفیتهایشهرداریدر
حوزهگردشگریرابهصورتمنسجمدراینهلدینگ
ببریمودرنهایتهلدینگرابهسازمانتبدیلکنیم.
برایاینمنظورچندجلسهبرگزارشدودرجلسهآخر،
باحضوراعضایشورایشهرتصمیمگرفتهشدکهبا
محوریتاراضیعباسآباد،کارراجلوببریم.اقدامات
اجراییهنوزانجامنشــدهکهدنبالآنهستیمهرچه
سریعتراقداماتراانجامدهیمودرحالحاضرمنتظر

ابلاغشهردارتهرانهستیم.«

تصمیمهمگندرساختارهایاداری
مهدیاقراریان،رئیسکمیتهنظارتوحقوقیشورای
شــهرروزگذشــتهتذکریمربوطبهوجوداشکالات
درساختارحقوقیمناطق،ســازمانهاوشرکتهای
شهرداریتهرانداد.اوگفت:»اداراتحقوقیمناطقبا
کمبودنیروومشکلساختارمواجههستندوامیدواریم
باتدبیریکهشکلمیگیرد،اینمشکلبرطرفشود.«
درخصوصاینتذکرمجیدباقری،معاونبرنامهریزی
شهردارتهرانبههمشــهریگفت:»تمامواحدهای
شــهرداریعلاقهمندهستنداثربخشــیاقداماتو

کارهایشاندرساختارنشاندادهشود؛بنابراینمباحث
وموضوعساختاربایددرشورایاداریشهرداریمطرح
وابعادمختلفآنسنجیدهشــودودرنهایتتصمیم
همگناتخاذشود؛چراکهتصمیمگیریهاینقطهای
وجزیرهایدراینخصوصممکناستبهساختارهای
مختلفآســیببرســاند؛بنابراینقطعاپسازانجام
کارشناسیهایلازموجمعبندینهاییاقداماتلازم

انجامخواهدشد.«

جایگزینزیرگذرچوبتراشدردستورکارمنطقه۲است
زیرگذرمحلهچوبتــراشدرمنطقه2موضوعیبود
کهزهراشمساحساندرتذکرروزگذشتهخودبهآن
پرداخت.بهگفتهاینعضوشورایشهر»زیرگذرخیابان
چوبتراشدروهلهنخست،بهعنوانکانالعبورآب،
طراحیشدهبودکهباتوجهبهساماندهیمسیلآبهای
زیرزمینیدرحالحاضربهعنوانزیرگذرترافیکیمورد
استفادهقرارگرفتهکهارتفاعاینزیرگذربسیارناچیز
است؛بهنحویکههرماشینیامکانعبورازآنراندارد.
همچنینحینبارش،اینزیرگذربامشکلاتفراوانی
مواجهمیشود.«شهرداریمنطقه2دراینخصوصبه
همشهریگفت:»زیرگذرچوبتراشبهعنوانیکیاز
معضلاتفعلیمحلهطرشتازدغدغههایاصلیاست
وساماندهیاینزیرگذربهعنوانیکیازراههایاصلی
دسترسیبلوارچوبتراشبهبلوارتیموریدردستورکار
سالجاریقرارگرفتهاست.مطالعاتترافیکیاجرای
تقاطعغیرهمســطحبزرگراهشــیخفضلاللهنوری-
بلوارتیموریوچوبتراشیاتعریضزیرگذرفعلیبا
هدفارائهراهکارهاییبرایرفعمشــکلاتیهمچون
دسترسیهایمحدود،ناایمنبودنزیرگذروشرایط
هندسینامناسبانجامشــدوهمچنینموضوعدر
کمیتهشبکهمعابرسازمانحملونقلترافیکمورد
بررسیقرارگرفت.برهمیناساسبازنگریمطالعات
تقاطعمذکورجهتطیمراحلبعدیدردستورکار
سازمانمشاورفنیومهندسیشهرتهرانقرارگرفتهو
درحالحاضرمطالعاتتکمیلیجهتتعیینگزینهبرتر
ومناسبدرحالانجاماست.بدونشکپسازتعیین
روشاجرا)تعریضروگذرموجــودویااجرایتقاطع
غیرهمسطح(وتهیهنقشههایفاز2،عملیاتعمرانی

درمحدودهموردنظرآغازخواهدشد.«

بهگزارشهمشــهری،صدوهفتادویکمینجلسهعلنیشورای
شهرتهرانروزگذشتهبرگزارودراینجلسهمدیرعاملسازمان
آتشنشانیبهمنظوربررسیارائهگزارشدربارهآتشسوزیاخیر
بازارتهراندرصحنشورایشــهرحاضرشد.قدرتاللهمحمدی
گفت:دسترسیبهزیرزمینهادربازارتهرانسختوپیچیدهاست.
مادرگیریهایعجیبیدربازارداریم؛بهگونهایکهاز715پاساژ
موجوددرتهران15پاساژوضعیتبحرانیدارندکهتاکنون3پاساژ
بازسازیشدهاند،اما12پاساژهنوزوضعیتشانمانندگذشتهاست.
اوادامهداد:مابارهابهکسبهبازاراعلامکردهایمکهدرهمانلحظه
اولقبلازآنکههرکاریانجامدهید،موضوعرابهاطلاعآتشنشانی
برسانید،امابازهمدرمورداخیراینکاررانکردندو20دقیقهبعد
ازحریقموضوعرابهآتشنشــانیگزارشدادند؛بههمیندلیل
از110مغازهموجوددرپاســاژ30تا40مغازهآسیبیبین20تا
100درصدیدیدند.مدیرعاملسازمانآتشنشانیبابیاناینکه
مادرسال93نخستیناخطاررابهپاساژقیصردادیم،گفت:بیش
از9مرتبههمکارانمادرآتشنشانیبهاینپاساژاخطاردادند،اما
مالکانوکسبهتوجهینکردندوحالادچارخسارتسنگینمالی
شدهاندواگرماتعدادزیادینیرواعزامنمیکردیمپاساژهایدیگر
همدچارحریقمیشدند.محمدیتأکیدکرد:ایندرحالیاست
کهوقتیمابرایپلمباینمراکزاقداممیکنیمجوروانیعلیهما
بامحوریتاشتغالایجادمیکنند.منازاعضایشورامیخواهمتا
حادثهخطرناکتریرخندادهحتمانســخهایدرمانیبرایبازار

تهرانتهیهکنند.

اعضایشورایشهر
دربارهآتشسوزیبازارچهگفتند؟

پسازارائهگزارشمدیرعاملسازمانآتشنشانی،اعضایشورایشهرتهراننیز
نسبتبهاینموضوعاظهارنظرهاییداشتند.

مهدیاقراریان،رئیسکمیتهحقوقیشورایشهر:وقتیساختار
حقوقیدرمجموعهضعیفباشد،پیگیریهایحقوقینیزباچالش
مواجهخواهدشد.هزارانساختمانکمایمنوناایمنوجوددارند
کهبهدلیلمشکلســاختارحقوقینمیتوانندمواردراپیگیری

کنند.مسئلهایناستکهساختارموجودبایدچهتعدادسازهناایمنرابررسیکند.

سیداحمدعلوی،رئیسکمیتهگردشگریشورایشهر:شهرداری
برایتسریعدرروندمرمتوبهسازی،طرحیرابهشوراارسال
کردهکههنوزدرشــوراباقیماندهودرخواســتمیکنیماین
دستورالعملهابررسیوتعیینتکلیفشوند.بهرهبردارانرغبت
بهبهسازیدارند؛کمااینکه۵تیمچهباهمکاریبهرهبردارانبهسازیشدندواگرمابقی

بخشهانیزتعیینتکلیفشوند،کمکبسیارخوبیبهآنهاخواهدشد.

مهدیعباسی،رئیسکمیسیونمعماریوشهرسازیشورایشهر:
قراربراینبودتوسعهایستگاهآتشنشانیبازارانجامشود.برای
ایناقدامهمکاریفرابخشیلازماستواگرتعیینتکلیفصورت

نگیرد،خسارتجبرانناپذیریواردخواهدکرد.

علیرضانادعلی،سخنگویشورایشهر:برایفضاهاییکهبهعنوان
انباروفضایاسکانکارگرانپیشبینیشده،میتوانتدابیری
اندیشید؛چراکهاکثراحوادثنیزدرچنینفضاهاییرخمیدهد.
بایددستورالعملهابافشاردستگاهقضاییاعمالشودتابتواناین

انگارهتاریخیراحفظوماندگارکردوپویاییآنرانیزازبیننبرد.

مهدیچمران،رئیسشورایشهر:بازارتهرانقابلانتقالنیست.
انبارهابایدمنتقلشوندنهبازار؛درانبارها3برابرحداستاندارددپو
صورتگرفتــهوبایداینوضعیتاصلاحشــودوازســویی
سیمکشیهانیزنیازبهاصلاحدارند.انبارهایبازارحتمابایدتخلیه
شوند،امروزبازارناایمنشدهومواردموردنظربایداصلاحشوند؛بایدجلسهخاصیبرای
بازاربرگزارشــودوامیدواریمباحضوربازاریانومشارکتشهردارمنطقه۱۲موارد

برطرفشود.

احمدصادقی،رئیسکمیتهشفافیتوشهرهوشمندشورایشهر:
بازارتهرانایمننمیشودوبایدمنتقلشود.بازاربایدبهیکفضای
گردشگریوتاریخیتبدیلشود؛البتهاینیکآرزویبزرگاست
ومیدانیممحققنمیشود؛چراکهبایدتمامارکاننظام،فکریبرای

ناایمنبودنبازارکنند.

جزئیات پروژه 
  اتصال بزرگراه یادگار امام در شــاخه غربی از پادگان جی به میدان فتــح و از بزرگراه فتح به بلوار بهار و 

در نهایت به بزرگراه شهید بروجردی
  اتصال از طریق بزرگراه شهید بروجردی به بزرگراه آزادگان و ابتدای بزرگراه تهران - ساوه

  تنها بزرگراه محور شمالی - جنوبی در غرب تهران اســت. به عبارتی بزرگراه یادگار امام در غرب تهران 
عملکردی مشابه بزرگراه امام علی)ع( در شرق تهران خواهد داشت.

  تسهیل دسترسی شهروندان به فرودگاه مهرآباد از محور بزرگراهی

دسترسی های طراحی شده 
  پل جهتی غرب به شمال 

  ایجاد مسیرهای دسترسی در تراز منفی و منهای یک 
  انجام گردش های ترافیکی برای اتصال بزرگراه یادگار امام با بزرگراه فتح و بزرگراه آیت الله سعیدی 

در تقاطع فتح

مشخصات تقاطع جی )تقاطع خیابان امام خمینی( 
   احداث رمپ به طول 300متر و عرض 7متر
   احداث لوپ به طول 240متر و عرض7متر
   احداث کانال آب رو جدید به طول 259متر

تقاطع های پیش بینی شده

تقاطع غیرهمسطح 
3سطحی با میدان 

شهیدان )جی(

تقاطع غیرهمسطح 
 3سطحی 

در میدان فتح

مشخصات تقاطع فتح 
   احداث یا اصلاح 10کیلومتر مسیرهای تبادلی

  2379متر در سطح منفی یک 
   7328متر در سطح صفر 

   317متر در سطح مثبت یک

B6 تا B1 احداث پل های    
   B1به طول 39متر و عرض 9متر در سطح صفر 

   B2 به طول 37متر و عرض 12متر در سطح صفر 
   B3 به طول 14متر و عرض 62متر در سطح صفر 

   B4 به طول 39متر و عرض 38متر در سطح صفر 
   B5 به طول 317متر و عرض 9متر در سطح مثبت یک 

   B6 به طول 38متر و عرض 10متر در سطح صفر 

محلهگردیعضوشورایشهراینباردرعلیآباد

تقدیر شهردار تهران از رتبه ۲ کنکور
آخرین روز هفته گذشته بود که رتبه های کنکور اعلام شد. در این میان رتبه دوم کنکور علوم انسانی به نام فرزند یکی از کارکنان شهرداری  ثبت شده است؛ در همین راستا در 

مراسمی با حضور علیرضا زاکانی، شهردار و مهدی چمران، رئیس شورای اسلامی شهر تهران از علیرضا بابایی رتبه ۲ کشوری رشته علوم انسانی سال 14۰۲ تقدیر شد.

شوراعکسروز

وظیفه امروز، کار جهادی شبانه روزی و 
خستگی ناپذیر مسئولان است. 

بیان انتقاد همراه با اعتماد به مسئولان باشد.
این 2جمله را رهبری عزیز چند روز پیش فرمودند؛ 
مراقب باشــیم کارهای ما در تقابل با بیان رهبری 
نباشــد؛ خدای ناکــرده کارکــرد انتخاباتی نداشــته 
باشد؛ موجب ناامیدی مردم و مانع خدمت نشود.

 
ســربلندی و عزتمنــدی بیشــتر کشــور 
عزیزمــون در دل همیــن رهنمودهــای 
حضــرت آقاســت که به حــق چــراغ راه 

تک تکمون باید باشه. 
کارشبانه روزی و جهادی در کنار اعتماد 
به مسئولین)دقیقا چیزی که منافقین 
هدف گرفتن برای ناامید کردن مردم(.

@mehdisanaei
مهدی ثنائی

 
به جــای تخریــب که یــه عــده دنبالش 
هســتن بهتــره در کنــار انتقاد ســازنده 
و مطالبــه گــری درســت، کســی ناامید 
نشــه...  حضرت آقا در بیانیــه گام دوم 
انقلاب امیــد دادن رو اولیــن وظیفه ما 

عنوان کردند؛ باید دقت کرد.

@zeinab98ak
ماسو

 
چندیــن بــار رهبــری تاکیــد کردنــد بــه 
)امیدآفرینــی(؛ اخیــرا هــم فرمودنــد 
»نزدیک قله ایم!« با این اتمام حجت ها 
دیگه هیچ توجیهی برای ناامیدسازی و 

سیاه نمایی باقی نمی مونه!

@prolter995
سیدعلی موسوی

@Akhoondi_ir
محمد آخوندی

کار جهادی کارکرد انتخاباتی نداشته باشد
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